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Radny Rady Miejskiej
w Słupsku

Pan
          Robert Biedroń

Prezydent Miasta Słupska

Zwracam się z prośbą do Prezydenta Miasta Słupska o uporządkowanie miejskiego
stawku znajdującego się przy ulicy Tramwajowej wraz z sąsiadującym terenem , gdyż obecny
stan  tej  posesji  rażąco  odbiega  od  stanu  jaki  życzyliby  sobie  słupszczanie  korzystający
z uroku tego miejsca.

W związku z powyższym zwracam się w imieniu słupszczan do Pana Prezydenta  
o pilne rozwiązanie tego problemu.

Radny Rady
      Miejskiej w Słupsku

Tomasz Lesiak

Załącznik:

- zdjęcia














